

敬啟者：

沙田至中環綫土質勘探工程

為配合沙田至中環綫（沙中綫）工程的開展，港鐵公司之承建商香港土力混凝土工程有限公司將約於九月底開始，於海軍商場附近分域碼頭街的行人路進行鑽探工作（請參閱附圖），工程需時約三星期。工程期間，承建商將會架設圍欄以分隔工地及行人路。港鐵公司及承建商會密切監督施工，並採取適當措施，確保將影響減至最低。

若上述工程帶來任何不便，敬請見諒。如有任何查詢，請致電9304 4699聯絡駐工地工程師柳承發先生，或致電港鐵工程熱綫2993 3333。

此致
海軍商場

公共關係經理 - 工程項目及物業



李一凌

二零一二年九月十八日

18 September 2012

Dear Sir/ Madam,

Shatin to Central Link – Ground Investigation Works

To tie in with the commencement of the Shatin to Central Link (SCL) works, starting from around late September 2012, our contractor, Geotechnics & Concrete Engineering (Hong Kong) Ltd, will conduct borehole works on the pedestrian walkway on Fenwick Pier Street in the vicinity of the Fleet Arcade (see attached location map). The works are expected to last for around three weeks. The contractor will set up barriers to separate the works area from the pedestrian walkway. The Corporation and the contractor will closely monitor the works, and will take appropriate measures to minimize the impact.

We apologize for any inconvenience the works may cause. For any enquiries, you may call our on-site engineer Mr Sanford Liu at 9304 4699 or MTR Projects Hotline at 2993 3333.

Yours faithfully,



Floran Lee

Public Relations Manager – Projects & Property

勘探工程的位置 Ground Investigation Works Location

